
 

Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Przestrzegania Prawa i Porządku 

Publicznego, Leśnictwa , Rolnictwa i Łowiectwa w dniu 20 kwietnia  2022 roku o godz. 12:00 

 

W posiedzeniu udział wzięli: członkowie komisji wg załączonej listy obecności, Burmistrz Miasta Wisła 

Tomasz Bujok, Sekretarz Miasta Sylwester Foltyn 

 

Porządek posiedzenia: 

1.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji; 

2. Informacja z działalności Straży Miejskiej 

3. Podsumowanie akcji zimowej odśnieżania miasta- poniesione koszty, wykorzystanie sprzętu 

gminnego, potrzeby zakupu dodatkowego sprzętu 

4. Utrzymanie zieleni, plan obsad wiosennych i letnich 

5. Sprawy bieżące. 

 

Ad.1 

Przewodniczący  Komisji Bronisław Szalbót powitał wszystkich i poprosił o przyjęcie protokołu z 

poprzedniego posiedzenia komisji w dniu 23 marca   2022 roku, który został przyjęty jednogłośnie „za”. 

 

Ad.2 

Komendant Straży Miejskiej Beata Miś omówiła przygotowany materiał. Powiedziała, że  ilość 

mandatów się zwiększyła, ulica Bukowa jest przejezdna. Poinformowała, że od wczoraj jest nowa 

pracownica. 

Następnie rozmawiano o monitoringu miejskim. Stwierdzono, że brakuje miejskich kamer na wlotach 

do miasta. Burmistrz powiedział, że jest jak najbardziej za zwiększeniem monitoringu, ale na styku gmin 

i we wspólnym finansowaniu.  

W następnej kolejności rozmawiano na temat zagospodarowania Jonidła. 

Głosowanie za przyjęciem informacji: jednogłośnie  „za”. 

Ad.3 

O akcji zimowej opowiedział Burmistrz. Z odśnieżaniem jest coraz więcej problemów, aczkolwiek w 

obecnym sezonie nie było  większych   poza pojedynczymi sytuacjami. Burmistrz poinformował, że nie 

planuje zakupu sprzętu i odśnieżania we własnym zakresie.  Zobaczy co będzie z przetargiem na drogi 

powiatowe, bo to jest największy problem. 

Głosowanie za przyjęciem informacji: jednogłośnie „za”. 

Ad.4 



Temat omówił Burmistrz,  opowiedział o zasadach utrzymania zieleni w mieście, ilości i częstotliwości 

koszenia. 

Głosowanie za przyjęciem informacji: jednogłośnie „za”. 

Ad.5 

W sprawach bieżących: 

1. Andrzej Szalbót zapytał o łącznik na ulicę Strażacką, poprosił o wysypanie klińcem szlaku obok 

Cieslarówki na Małym Stożku oraz poprosił o lampę na ścieżce pieszo rowerowej na ulicy 

Konopnickiej; 

2. Janusz Podżorski zapytał o Skwer Niepodległości oraz o  chodnik na Oazie, który został podmyty 

przez rzekę; 

3. Bronisław Szalbót zapytał o możliwość przechowania sprzętu do ćwiczeń MDP na boisku 

„Łemblej”. Burmistrz zaproponował, żeby Radny  porozmawiał o tym z prezesem Wuwrem. 

Następnie Radny Szalbót zapytał czy jest możliwość wyremontowania drogi przy Przedszkolu 

na Nowej Osadzie. Burmistrz obiecał, że się tam wybierze i odpowie na komisjach połączonych; 

4. Poruszono temat basenów, SIMów. 

Na tym  zakończono posiedzenie komisji. 

 

      Protokołowała                                                                                                 Przewodniczący Komisji 

       Justyna Pilch                                                                                                       Bronisław Szalbót 

 

 


